

CERTIFICATE RENEWAL/AUTHORIZATION TO PRACTISE—NOTICE OF PAYMENT

Hairstylist and Electrologist are compulsory certification trades in Manitoba. To legally work in Manitoba, you must either be a registered apprentice, a certified journey person with a valid authorization to practise in the trade, or hold a valid temporary work permit provided by the Apprenticeship Branch.

Please keep this portion for your records

Please **COMPLETE** this portion and return to the Apprenticeship Branch

Written Signature of Renewer: _____ Date: _____

Complete the following if applicable (please PRINT):

Name Change (Copy of legal document required): _____

Home Address Change: _____ Home Phone: _____

Fee Information:

Return this completed portion of the **Renewal Form** and your **Renewal Fee** payable by credit card or as a cheque or money order to the **Minister of Finance**. A \$20.00 service fee will be applied to all NSF cheques. **Amount due within 30 days prior to certification expiry date. Late payment fee of \$15.00 applies.**

If paying by credit card, indicate: **VISA** **Mastercard** **Cardholder Name:** _____

Credit Card Number _____ **Expiry Date** ____ / ____

This personal information is being collected under the authority of *The Apprenticeship and Trades Qualifications Act*, the *Trade of Electrologist Regulation* and the *Trade of Hairstylist Regulation*. The personal information collected on this form will be used for the purpose of renewing your authorization to practise in the trade.

Personal information is protected by the Protection of Privacy provisions of *The Freedom of Information and Protection of Privacy Act*. If you have any questions about the collection of personal information on this form, contact:

Apprenticeship Branch
1010-401 York Avenue
Winnipeg MB, R3C 0P8,
(204) 945-3337 (Phone)
1-877-978-7233 (Toll Free in Manitoba)
(204) 948-2346 (Fax)

RENOUVELLEMENT DE PERMIS OU AUTORISATION D'EXERCER AVIS DE VERSEMENT

Les métiers de coiffeur-styliste et d'électrolyste sont des métiers à reconnaissance professionnelle obligatoire au Manitoba. Pour travailler légalement au Manitoba, vous devez être un apprenti inscrit, un compagnon avec une autorisation valide d'exercer un métier, ou vous devez détenir un permis de travail temporaire valide de la Direction de l'apprentissage.

Veillez retenir cette portion pour vos dossiers.

Veillez REMPLIR cette portion et l'envoyer à la Direction de l'apprentissage

Signature du renouvelleur en caractères d'imprimerie : _____ Date : _____

Veillez REMPLIR la section suivante, le cas échéant (veuillez ÉCRIRE EN CARACTÈRES D'IMPRIMERIE) :

Changement de nom (une copie du document légal est exigée) : _____

Changement d'adresse à domicile : _____ No de téléphone à domicile : _____

Renseignements sur les frais :

Veillez envoyer cette portion du **formulaire de renouvellement** dûment rempli et vos **frais de renouvellement** payables par carte de crédit ou par chèque ou mandat au **ministre des Finances**. Des frais de service de 20 \$ s'appliqueront à tous les chèques NSF. **Le montant sera payable à l'intérieur des 30 jours avant la date d'expiration du certificat. Des frais de paiement tardifs de 15 \$ s'appliqueront.**

Si vous payez par carte de crédit, veuillez préciser :

VISA Mastercard **Nom du détenteur de la carte :** _____

No de carte de crédit _____ **Date d'expiration** ____ / ____

Ces renseignements personnels sont recueillis sous l'autorité de la *Loi sur l'apprentissage et la qualification professionnelle*, le *Règlement sur le métier d'électrolyste* et le *Règlement sur le métier de coiffeur-styliste*. Les renseignements personnels recueillis sur ce formulaire seront utilisés aux fins de renouvellement de votre autorisation d'exercer le métier.

Les renseignements personnels sont protégés sous les provisions de la protection de la vie privée de la *Loi sur l'accès à l'information et la protection de la vie privée*. Si vous avez des questions concernant la collecte des renseignements personnels sur ce formulaire, communiquez avec la :

Direction de l'apprentissage

401, avenue York, bureau 1010
Winnipeg (Manitoba) R3C 0P8
(204) 945-3337 (téléphone)
1 877 978-7233 (sans frais au Manitoba)
(204) 948-2346 (télécopieur)